
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

За повече от половин век световната земеделска система е била силно зависима от широко 

разпространеното прилагане на милиони тонове и стотици видове синтетични химически 

пестициди с цел намаляване на загубите при добивите на култури. Повечето фермери в момента 

рутинно третират насажденията си с коктейл от пестициди, вместо да ги използват в редките 

случаи на масови зарази. В резултат на нашата зависимост от химически пестициди, почти всяка 

екосистема на планетата вече е увредена от тези химически вещества. 

Екологичното земеделие комбинира разбиране за природата и новите научни открития, за да 

могат земеделските производители да прилагат практики, които щадят околната среда всеки ден. 

„Грийнпийс“-България има удоволствието да Ви покани на първия организиран от нас форум за 

екологично земеделие, на който земеделски производители, учени и неправителствени 

организации ще обсъдят как можем да намалим зависимостта на Европа от пестициди. 

Сред гост-лекторите са: 

 д-р Стоилко Апостолов, Фондация за биологично земеделие „Биоселена“ 

 проф. дсн Нидал Шабан, Лесотехнически университет – София 

 Павлин Пантов, биоферма „Био Дио“ 

 Петко Симеонов, Сдружение за биологично пчеларство 

Информация за кампанията на „Грийнпийс“ за екологично земеделие можете да намерите тук. 

Очаквайте скоро и програма с подробности за събитието. 

Моля, потвърдете присъствието си по имейл (Меглена Антонова: 

meglena.antonova@greenpeace.org) не по-късно от понеделник, 23 ноември 2015 г. 

http://www.greenpeace.org/bulgaria/bg/campaigns/agriculture/

